
 

LEDENVERGADERING van HANDBALVERENIGING HUGO GIRLS 

Datum:   19 oktober 2023 

Locatie:  Kantine Dorpshuis 

Aanvang:  20.00 uur 

Aanwezig: Marco van Woerkom, Simone Drenth, Sandy Way, Corinna van Beek, Helen Smit, Janine 

Bakker, Kirsten Ligthart, Devi Bakkum, Yara de Vries, Deanne Molenaar, Jet Molenaar, Rebeca 

Wolter, Bo Bleeker, Dominique Levering, Femke Hooiveld, Joy Vonk, Tess van Schagen, Joy 

Overtoom, Sam Groot, Joya Wijnker, Floor Peeters, Suuz van Stralen, Sjeel Doodeman, Mirthe 

Blankendaal, Ellen Sneekes, Joke Baas, Lenny Sinnige, Lianne Borst, Heidi Beers, Hans Rendering, 

Nel Borst, Sheila Borst, Monique Beemsterboer, Marjon Berkhout, Carola Wijnker, Jella Limmen, 

Marco Neeft, Rene Buter, Nathalie van Schagen, Sylvia Borst, Rob Plak. 

Afwezig met afbericht: Demi Plak, Mats Henselmans, Carina Borst, Danielle Konijn, Linda Borst, 

Judith de Mees, Mariska Stoop. 

Agenda: 

1. Opening en welkom 

2. Mededelingen 

3. Terugblik seizoen 2022/2023 (quiz) 

4. Financieel overzicht (quiz) 

* Begroting 

* Kascontrole 

* Contributie nieuw seizoen 

5. Scheidsrechterszaken (quiz en presentatie Rob)  

6. Sponsorcommissie    

7. Jeugdcommissie  

8. Rondvraag     

9. Sluiting     

 

1. Opening en welkom. 

Marco heet iedereen van harte welkom op deze ledenvergadering. Het is weer een hele 

mooie opkomst dit jaar. In deze ledenvergadering zullen we terugkijken naar het afgelopen 

seizoen, kijken waar we nu staan en wat het nu lopende seizoen ons zal gaan brengen. 

 

2. Mededelingen. 

Bestuur: ruim een maand geleden heeft Anja Hooiveld - van Berkel aangegeven geen ruimte 

en tijd meer te hebben voor haar bestuurstaken. Ze heeft aangegeven per direct te stoppen. 

Haar taken hebben we in het bestuur verdeeld en we zijn nu opzoek naar een nieuw 

algemeen bestuurslid. 

Vanaf heden gaat Corinna van Beek onze website beheren. Ze neemt dit over van Marit Stoop 

en Rebeca Wolter. Marit en Rebeca zullen in de nieuwe evenementen commissie 

plaatsnemen.  

Zowel René Buter als Remco van der Laan zijn op dit moment minder inzetbaar als 

scheidsrechters voor onze club. Hierdoor hebben we als vereniging een uitdaging voor het 

invullen van de scheidsrechters op onze wedstrijden. Rob Plak zal hier later in de vergadering 

op terugkomen. 

In de afgelopen tijd zijn we een aantal keer in overleg geweest met Hugo Boys over de 

lopende zaken. In deze overleggen hebben we vernieuwde afspraken gemaakt over verdeling 

van inkomsten vanuit de kantine, oude afspraken afgehandeld, inzet Hugo Girls voor kantine 

afgestemd en ideeën uitgewisseld over hoe we met elkaar meer inkomsten kunnen genereren 

vanuit de kantine/dorpshuis. Deze ideeën zullen we delen met evenementencommissie welke 

in het leven wordt geroepen vanuit Hugo Girls en Hugo Boys. De commissie zal gaan draaien 

onder de besturen van beide clubs en zich in samenspraak met de sponsorcommissie bezig 

houden met de verschillende evenementen die door de clubs worden georganiseerd.  



 

De kantinecommissie is vanavond niet aanwezig maar heeft aangegeven tevreden te zijn over 

de inzet van de leden van Hugo Girls. 

Rabo Club Actie: we hebben vanuit de Rabobank een cheque mogen ontvangen met daarop 

het fantastische bedrag van € 2020,10. We willen dit bedrag inzetten voor de aanschaf van 

een nieuw scorebord – buiten. 

 

3. Terugblik seizoen 22-23. 

De aanwezigen worden in teams verdeeld en aan de hand van de vragen wordt door 

afgelopen seizoen gelopen, zoals dat de A1 de bekerfinale won van Sint George, dames van 

DMW1 de ramen van het Dorpshuis hebben gelapt, de C1 kampioen werd in de zaal en het 

nieuwe email-adres van Hugo Girls info@hugogirls.nl is. 

 

4. Financieel overzicht. 

Dit onderdeel van de quiz maakt duidelijk welke actie van de sponsorcommissie welk bedrag 

heeft opgeleverd voor de kas. Ook zijn de belangrijkste inkomsten en uitgaven op een rijtje 

gezet. Hierna is de begroting bekeken en besproken. De kascontrole is uitgevoerd door René 

Buter en Ellen Sneekes, waarvoor dank. Komend seizoen zal de kascontrole worden gedaan 

door Sylvia Borst en Marco Neeft.  

De volgende quizronde maakt een mooie brug naar het voorstel voor contributie voor komend 

seizoen. Ten opzichte van verenigingen in de omgeving is de contributie van Hugo laag. Wij 

vermoeden dat dit onder andere ligt aan het feit dat de sporthal in eigen beheer is en we veel 

actie hebben die geld opleveren. Het voorstel wordt akkoord bevonden. 

 

5. Scheidsrechterszaken. 

Ook hier eerst een ronde met vragen over spelregels en onze scheidsrechters. Hierna krijgt 

Rob Plak het woord. Zijn presentatie geeft niet alleen inzicht over de rol van de scheidsrechter 

maar ook die van de coaches, spelers en publiek langs de kant. De scheidsrechter is geen 

tegenstander maar onderdeel van de wedstrijd en daarom streven we naar een goede 

samenwerking met coaches, spelers en scheidsrechter zodat iedereen evenveel plezier aan 

de wedstrijd beleeft. Op 3 november komt er een trainer van het NHV een cursus geven voor 

de huidige scheidsrechters en aankomende jeugdscheidsrechters. Op 19 december zal de 

selectie deze cursus krijgen zodat iedereen weer op de hoogte is van de regels. 

  

6. Sponsorcommissie.  

Janine Bakker geeft aan dat het ontstaan van de evenementen commissie op verzoek is 

geweest van de sponsorcommissie zodat zij zich weer echt op het werven van sponsors 

kunnen richten.  De oliebollen actie zal dit jaar niet of op een andere manier doorgaan.  

B1 en D1 hebben nieuwe tenues met sponsors JK Webdesign en Part of Project.  

Ze zijn op zoek naar nieuwe leden, bij voorkeur uit Hugo Boys want Hugo Girls is goed 

vertegenwoordigd. Lopende actie is de speculaaspoppenactie en er staat een Bokkentocht op 

de agenda. Er is een nieuwe bordsponsor, te weten De meiden van Spaansen. Er is echter 

ruim voor meer borden. Nieuw dit seizoen is de mogelijkheid om een wedstrijdbal bij een 

thuiswedstrijd van Dames 1 te sponsoren voor 50 euro. Dit komt dan ook op de Instagram 

pagina van Dames 1 en in het Contact. 

 

7. Jeugdcommissie.  

Ellen Sneekes geeft aan dat er in de JC veel wijzigingen zijn. Martina van Langen is bezig met 

haar laatste jaar en op de achtergrond mee. Danielle Schellekens en Romy Bruin zijn helaas 

gestopt. Demi van Langen, Tess van Schagen en Linda Borst zijn er nieuw bij en zullen 

worden ingewerkt. Het ouder-kind toernooi kon dit jaar eindelijk plaatsvinden en was een groot 

succes. Voor dit seizoen zijn we in overleg met de sporthal op zoek naar een datum om het 

weer te organiseren. Er zal gekeken worden of er weer een beach handbal clinic kan worden 

gehouden en eventueel een activiteit voor de oudere jeugd.   

Ellen doet een oproep voor meer leden, graag mannen. Je hoeft geen verstand te hebben van 

handbal, het gaat vooral om het organiseren van activiteiten.  

 

about:blank


 

8. Rondvraag. 

Lenny Sinnige:  
- Wat is de reden dat de E en F teams buiten op zondagochtend thuis spelen in plaats van 

zaterdagmiddag? Om de bezetting in de kantine rond te krijgen is er gekozen om alle 
thuiswedstrijden op de zondagen te spelen.  In de zaal is dit lastiger te regelen en omdat het 
programma vol zit is ruilen erg lastig. 

- Na aanmelding nieuwe jeugdleden is er na bevestiging geen vervolg contact? Ellen geeft aan 
dat normaal gesproken wordt doorgegeven wanneer de training is en wie de trainers zijn. 
Even goed naar kijken waar het eventueel mis is gegaan. 

Nel Borst: 
- Nel zou graag zien dat de voorzitter zich wat meer laat zien tijdens wedstrijden. Dat gaat 

gebeuren nu Marco wat meer tijd heeft. 
- Hugo Girls bestaat volgend jaar 75 jaar en Hugo Boys 90. Zijn er al plannen om dit te vieren? 

De Waardcup is volgend jaar bij Hugo Boys, Hugo Girls zal ook een iets vergelijkbaars 
organiseren. Er zal hier binnenkort overleg met Wim Haisma over zijn. 

- Waarom staan de telefoonnummers van de bestuursleden niet in het oranje boekje? Dat is 
niet bewust, gaan we er volgend jaar weer bij zetten.    

Heidi Beers: 
- Is het mogelijk om een alternatief te krijgen voor de coachen jassen voor in de zaal.? Voor 

buiten zijn de prima, voor in de zaal vaak te warm. Hier gaan we naar kijken. 
       René Buter: 

- Dit jaar spelen we al voor de herfstvakantie in de zaal, is er bekend hoe lang we nog 
buiten zullen spelen? Deze vraag hebben we tijdens de recente regiobijeenkomst aan het 
NHV gesteld, we worden geadviseerd contact op te nemen met de competitieleider. Geen 
duidelijk antwoord dus, wel hebben we aangegeven niet blij te zijn met deze ontwikkeling 
gezien de hogere kosten door extra zaalhuur. Wordt vervolgd. 

       Nathalie van Schagen: 
- Nathalie geeft uitleg over het doel van Hugo’s Vrienden. Zij organiseren dingen (zoals 

bijvoorbeeld nieuwe tenues voor onze scheidsrechters) voor Hugo Girls en Boys, 
gesteund door particuliere sponsors. Ze willen graag het aantal sponsors op peil houden 
zodat ze hun hulp kunnen blijven bieden. Naar verhouding zijn er meer sponsors vanuit 
Hugo Boys, dus bij deze een oproep voor meer leden uit de handbal hoek. Voor 50 euro 
per jaar ben je lid, hiervoor krijg je gratis koffie of thee in zowel de kantine als de sporthal. 

 
9. Sluiting. 

Marco sluit de vergadering en bedankt eenieder voor zijn of haar bijdrage. 


